
 
 

Onderwerp: Schriftelijke vragen voortgang proef Bravoflex 

Nieuwendijk, 26 mei 2020 

Geacht college,  

Vanuit de gemeenteraad van Eindhoven bereiken ons berichten waaruit wij opmaken dat de 

gemeenteraad weinig tot geen vertrouwen heeft in de proef met Bravoflex. Er zijn grote 

zorgen geuit over de haalbaarheid van dit nieuwe concept en de grote kosten die dit met zich 

meebrengt per rit. Dit is zo hoog opgelopen dat er tijdens de gemeenteraadsvergadering van 

19 mei jl. een motie met ruime meerderheid is aangenomen welke aanstuurt op het 

beëindigen van de proef.  

Vanuit andere regio’s zoals Moerdijk en Helmond bereiken ons ook berichten die een ander 

beeld geven. 

Omdat we als ChristenUnie-SGP fractie de ontwikkelingen rondom Bravoflex op de voet 

volgen hebben we de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met de kritische geluiden uit de Eindhovense gemeenteraad en hoe 
interpreteert u het afgegeven signaal?  

 

2. Kunt u ons inzicht verschaffen in de voortgang van de diverse proeven in Brabant? 
Welke onderzoeken/informatie zijn hier op dit moment over bekend? Kunt u deze 
informatie met ons delen? 

 

3. Hoe kijkt u zelf aan tegen de voortgang van de proef met Bravoflex? Loopt deze 
volgens verwachting?  
 

4. Bent u voornemens tussentijds wijzigingen in de proef aan te brengen zoals door de 
gemeenteraad van Eindhoven gevraagd is? Kunt u uw antwoord toelichten en 
motiveren? 

Vriendelijke groet, 

 

Hermen Vreugdenhil 

ChristenUnie-SGP Noord-Brabant 


